



**Protokoll 8-2021 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse  
den 8 juni, kl 19.00–21.45 via videolänk**

Närvarande: Fredrik Nilsson, ordförande  
Lena Petri, vice ordförande  
Mona Plånborg Grenholm  
Sonja Hagelberg  
Malin Hult  
Stefan Mörk, suppleant  
Aleksandra Palumbo, suppleant  
Leone Nyman, suppleant  
Susanne Gustafsson, adjungerad kassör

Anmält förhinder: Beatrice Utterström  
Charlotte Sandell  
Christina Anehagen  
Denise Lundholm  
Anna Johansson, suppleant

Vid protokollet: Sonja Hagelberg  
Innehåller §§ 137–155

**§ 137 Mötets öppnande**

Ordförande Fredrik Nilsson hälsade alla välkomna.

**§ 138 Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes.

**§ 139 Val av justerare**

Mötet valde Stefan Mörk till justerare.

**§ 140 Föregående mötesprotokoll**

Protokoll nr 7-2021 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

## § 141 Beslutslista

Beslut	Datum för beslut	På gång	Utfört (av vem och datum)
<p>Hur kan vi förenkla vårt arbete?            Hantering inkomna skrivelser:  <b>Beslut</b> att Fredrik Nilsson och Lena Petri skickar ut nödvändig information som ska besvaras samt nyhetsbrev till avdelningarna. Anna Johansson laddar upp resterande mail i RushFiles samt gör en skrivelselista till nästkommande styrelsemöte. <b>Uppdrogs till</b> Malin Hult att ordna en grupp för avdelningarna så att de kan gå in i RushFiles.</p>	13 april		Klart
<p>§ 90 Pudelavel  <b>Uppdrogs till</b> avelskommittén att gå igenom pudelavel. (Barbro Teglöfs sammanställning.)</p>	13 april		Klart
<p>§ 91 Pudelnational            Enhälligt <b>beslut</b> att ställa in Pudelnationalen detta år.  <b>Uppdrogs till</b> Lena Petri att avboka Vilsta. <b>Uppdrogs till</b> Anna Johansson att meddela Beatrice Utterström att avboka funktionärer och domare.  <b>Uppdrogs till</b> Fredrik Nilsson att avboka utställningsdomare och ringsekreterare. <b>Beslut</b> att ta bort Pudelnationalen i år från SKKs hemsida.</p>	13 april		Klart.
<p><b>Beslut</b> att godkänna Christina Anehagens inköp av kuvert med SPKs logotype.  <b>Beslut</b> att godkänna Beatrice Utterströms inköp av Movavi Video Suite (program för att klippa och redigera filmer) (erbjudandet gällde 9 maj).</p>	11 maj		Klart.

Beslut	Datum för beslut	På gång	Utfört (av vem och datum)
<p><b>§ 128 Kennelfullmäktige</b>  <b>Beslut</b> att skicka 3 delegater till KF. <b>Beslut</b> att Fredrik Nilsson, Lena Petri och Malin Hult (tillfrågad under mötet) deltar.  <b>Uppdrogs till</b> Lena Petri att boka.  <b>Beslut</b> om att följande personer är reserver: Charlotte Sandell (tillfrågas), Aleksandra Palumbo och Stefan Mörk. <b>Uppdrogs till</b> Lena Petri att fråga Charlotte Sandell. Senast 31 maj ska delegatlistan vara inskickad.</p>	11 maj		Klart

#### § 142 Ekonomisk rapport

Ekonomin ser bra ut. Fredrik Nilsson och Susanne Gustafsson tittar på hur revisorerna ska kunna få behörighet att se attester på dokument och verifikationer.

#### § 143 Medlemsrapport

Vi är 3.601 medlemmar i maj, vilket är en ökning med 61 personer sedan april. Tidningen är utskickad till nya medlemmar.

#### § 144 AU-beslut

Inga.

#### § 145 Kommittéer och arbetsgrupper

##### Uppfödar- och avelskommittén

- Avel och hälsa (AoH)

**Beslut:** inför revidering av RAS-dokumentet för pudel bjuder SPK Avel och hälsa in engagerade pudelägare till digitalt möte i slutet på juni/början på juli.

RAS-mötet för avdelningarna avhålllet och gick bra.

- Rådgivning, uppfödning och utbildning (RUU)

Christina Anehagen har fått förslag från AoH på olika ämnen/teman på webinarier.

Uppstart den 17 maj och möte den 2 juni då arbetsuppgifter fördelades. Utbildningsplan upprättad.

**Beslut** att ordet mentorer ersätter begreppet "kloka gummor". Mentorerna utökas i antal och uppdelade i pudelstorlekar och avdelningar.

- Pudelns färger

*SAR-tävlan diskuterades.* SAR-gruppen jobbar vidare på SAR-tävlan för att höja kvaliteten. **Beslut** att gruppen ska komma med ett förslag på lista som höjer kvaliteten så mycket det går och presentera förslaget till nästa möte den 13 juli.

*Standardfärger grå.* Vi diskuterade färgerna.

Inkommit fråga om hur standarden ska gälla när vi har andra regler från myndigheter angående sporrar. **Uppdrogs till** Mona Plånborg Grenholm att skriva till SKK och fråga om sporrarna.

### Utställningskommittén

Utställning södra 2022, ansökan inskickad till SKK.

- Domargruppen
- Domarkonferens 2021
- Pudelnationalen 2023.

Utställningsplats sökes nära Stockholm. **Uppdrogs till** Fredrik Nilsson och Aleksandra Palumbo att påbörja lista för de krav vi har. Fredrik och Aleksandra samråder och gör en grupp där man kan diskutera.

**Beslut** att nya domare presenteras med ord och bild i PudelNytt.

### Kommittén för arbetande pudlar

**Beslut** Årslistor upprättas från 1 juli till 31 december

- Årets utställningslistor: Resultat från SPK utställningar 1 juli–31 december får tillgodoräknas. OBS! Gäller alla utställningslistor förutom den "Totala listan" då den kräver resultat även från SKK-utställningar.
- Allroundlistan: Resultat från tävlingar genomförda 1 juli–31 december får tillgodoräknas. Gällande BPH/MH och utställningsmerit gäller reglerna enligt gällande statuter, de kan alltså ha tagits tidigare år. Exteriörbedömning med excellent och CK räknas givetvis också som utställningsmerit.
- Agility-, bruks-, lyd-, nose-, rallylydnads- och viltspårslistan: resultat från tävlingar 1 juli–31 december räknas.
- Nose Work-regler ska läggas ut. **Uppdrogs till** Malin Hult att skriva till Beatrice Utterström.

### Marknadsföringskommittén

- Hemsida

Fungerar bra.

- Nyhetsbrev

Behöver hjälp av CS. "Hänt sen sist", "På gång", "Visste du att ..." Vi skickar idéer till Lena Petri, RAS t.ex.

- Pudelnytt

Ledare 3/21 och 4/21. **Uppdrogs till** Leone Nyman och Stefan Mörk att skriva i nr 3 samt Fredrik Nilsson och Malin Hult i nr 4.

Kommittéerna får varsin sida, förslag.

Artiklar går först till ansvariga för kommittéerna innan de når PudelNytt. **Uppdrogs till** Stefan Mörk att göra ett organisationsschema för detta. Korrekturen går ut till hela styrelsen.

- Facebook/Instagram

Barntävling under sommaren. **Beslut** om att publicera teckningar och berättelser.

- Pudelfilm

Inget att rapportera.

- Mässor

Inget att rapportera.

- Sponsorer

Fodersponsorer. **Uppdrogs till** Leone Nyman att hjälpa Anna Johansson med sponsorer.

### Vad händer med renrasiga hundar?

Inget att rapportera.

### Organisationsgruppen

- Kontaktpersoner, uppdragsbeskrivningen
- Möte planeras.

### § 146 Rapporter

#### Ordförande Fredrik Nilsson

- Mejl från Schweiz om pudel. Presentation av nya ordföranden.
- Kontakt med södra avdelningen

### § 147 Kennelfullmäktige

Diskuterade om att KF troligen kommer att flyttas. Ett förberedande möte för dem som ska närvara på KF kommer att krävas.

### § 148 Inkomna skrivelser

Nr	Ärende	Bilagor	Hantering	Förslag att ta upp/ sammanfattning
1	SKK information om corona	1a bilaga - Info till SKKs klubbar Corona 17 maj.docx	Skickad till avdelningarna	
2	Hjälp oss att samla in fler underskrifter till SKKs upprop!		Skickad till avdelningarna,	
3	Information från SKKs valberedning	3a bilaga - Information från SKKs valberedning vt-21 3b bilaga - Nuvarande CS 3c bilaga - CV för tillfrågade personer till SKKs centrala organisation 3d bilaga - Bilaga 1 Svarsformulär		
4	Freestyletävlingar	4a bilaga - tävlingar juni 21		
5	Information om klubbverksamhet fr.o.m. den 1 juni 2021	5a bilaga - Info till SKKs klubbar Corona 20 maj	Skickad till avdelningarna	
6	Komplettering SKKs valpberedning	6a bilaga - Komplettering SKKs valpberedning.pdf		

<b>Nr</b>	<b>Ärende</b>	<b>Bilagor</b>	<b>Hantering</b>	<b>Förslag att ta upp/ sammanfattning</b>
<b>7</b>	Angående att vi kan öppna upp tävlingarna			
<b>8</b>	Anmälan av delegater till Kennelfullmäktige	8a bilaga - Kallelse nr 2 - delegater		
<b>9</b>	SKK dicipinnämndens beslut	9a bilaga - Beslut 16-2021 9b bilaga - Beslut 17-2021 9c bilaga - Beslut 18-2021 9d bilaga - Beslut 20-2021 9e bilaga - Beslut 21-2021 9f bilaga - Beslut 22-2021 9g bilaga - Beslut 23-2021 9h bilaga - Beslut 26-2021 9i bilaga - Disciplinnämndens åtgärder 2021- En förklaring	Skickad till avdelningarna	Nr 17 är beslut gäller hanhundsägare storpuddel
<b>10</b>	SKK Hänvisning	10a bilaga - Information till klubbar gällande ICKE HÄN 10b bilaga - Åter hän juni 1 10c bilaga - ICKEHÄNV juni 1	Skickad till avdelningarna	
<b>11</b>	CS har hållit ett extra styrelsesammanträde	11a bilaga - SKK CS nr 3-2021		
<b>12</b>	Uppdaterad instruktion för hur man kopplar Stripe till sin klubb			

**Övriga inkomna mejl**

	<b>Ärende</b>	<b>Bilagor</b>	<b>Hantering</b>	<b>Förslag att ta upp/ sammanfattning</b>
	Ändrad utställning hos SKK	1a bilaga - Ansökan utställningar 2021-05-22 - 2021- 05-22		Gäller Skellefteå
	Trimkurser		Besvarad av Leone Nyman	
	Kongepuddel			Besvarad av Lena Petri
	Dvärg pudel aprikos			Besvarad av Lena Petri
	Pipelines nyhetsbrev			
	SKK Medlemsservice			
	Påminnelse anmälan till kennelfullmäktige			
	Medlemsnummer		Besvarad av Christina Anehagen	
	Hvalp til Danmark		Besvarad av Christina Anehagen	
	Medlemskap		Besvarad av Christina Anehagen	
	Valförfrågan		Besvarad av Christina Anehagen	

**§ 149 Protokoll från avdelningarna**

Norra: –

Västra: –

Mellan: protokoll 5-2021

Södra: protokoll 6-2021

**§ 150 SKK-protokoll och information**

Direkt från SKK: CS nr 3-2021.

Alla ledamöter hade till mötet fått en sammanställning med utdrag av aktuella SKK-protokoll från Sonja Hagelberg för genomläsning: AG Standard nr 4-2021, JhK nr 1-2021 och PtK nr 1-2021.

**§ 151 Kommande möten**

- 13 juli
- 10 augusti
- 14 september
- 12 oktober  
(30-31 oktober verksamhetskonferens)
- 9 november
- 7 december

**§ 152 Övriga frågor**

Inga.

**§ 153 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering?**

Nej.

**§ 154 Nästa möte**

Tisdagen den 13 juli kl 19 (via videolänk)

**§ 155 Avslutning**

Fredrik Nilsson tackade ledamöterna och avslutade mötet.

Vid protokollet:

\_\_\_\_\_  
Sonja Hagelberg

Justeras:

\_\_\_\_\_  
Fredrik Nilsson, ordförande

\_\_\_\_\_  
Stefan Mörk, av mötet vald justerare